
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-11-16, § 8 

 
 Tid: 16 november 2006 kl 15.00 – 15.20  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 1 december 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund   Leif Rönngren 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande 
Leif Rönngren (s), vice ordförande 
Helena Bonnier (m) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Johanna Nilsson (s), §§ 1-8 och 10-34 
Åsa Romson (mp) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m), §§ 1-32 och 34 

 
Ersättare 

 Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande § 9 
Gunnar Sandell (s), tjänstgörande 
Ewa Schenström (m), tjänstgörande § 33 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Anita Forsberg, Lars Fränne, Bengt 
Hjelm, Gunnar Jensen, Petra Nieto och Göran Widegren samt borgarrådssekreterarna 
från roteln Ylva Lageson och Magnus Thulin. 

 
  

 
 
 
§ 8 



  

Hotellsituationen i Stockholm 2005. Lägesrapport 
Dnr M2006-511-01802 
Protokollsutdrag 
 
Markkontoret hade den 11 oktober 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
1 Marknämnden beslutar för egen del godkänna lägesredovisningen utan att därmed 
 ta ställning till de enskilda förslagen till lägen för hotelletableringar.  
2 Nämnden hemställer att kommunstyrelsen godkänner lägesredovisningen, ger 
 hotellgruppen fortsatt uppdrag och inom ramen för detta uppdrag återkomma med 
 en ny lägesredovisning för år 2006 under år 2007. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), vice ordföranden Leif Rönngren m fl (s) 
samt ledamöterna Ulf Fridebäck (fp), Gabriel Marawgeh (kd) och Kajsa Stenfelt (v) 
yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga B1. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), vice ordföranden Leif Rönngren m fl (s), 
ledamöterna Ulf Fridebäck (fp), Gabriel Marawgeh (kd) och Kajsa Stenfelt (v) 
gemensamt framställda yrkandet d v s att godkänna kontorets förslag till beslut  
samt att därutöver anföra följande: 
 
 Det finns i Stockholm en fungerande marknad för låg- och mellanprishotell som 

borde kunna utvecklas. Inte minst om den storskaliga upplevelse- och 
evenemangsverksamheten utvecklas i enlighet med våra ambitioner. Det skulle 
leda till en ökad efterfrågan i detta marknadssegment. Det finns också mindre 
attraktiva lägen, lämpliga för exploatering, som inte är attraktiva för andra typer 
av hotelletableringar, men som kan vara attraktiva för låg- och mellanprishotell. 

 
Reservation 
 
Ledamoten Åsa Romson (mp) enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ledamoten Åsa Romson (mp), med instämmande av ersättaren utan rösträtt Ann-
Marie Strömberg (-), enligt bilaga B2. 
 
 

    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
Rätt utdraget intygar: 
 
_________________________________ 



  

 
      Tillhör § 8, bilaga B1 
 
      Marknämnden 2006-11-16 
 
    Tillhör ärende nr 8 
 
    Hotellsituationen i Stockholm 
    2006. Lägesrapport. 
 
    Leif Rönngren m fl (s) 
    Mikael Söderlund m fl (m) 
    Ulf Fridebäck (fp) 
    Gabriel Marawgeh (kd) 
    Kajsa Stenfelt (v) 
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
att godkänna kontorets förslag till beslut 
 
samt 
 
att därutöver anföra följande 
 

 Det finns i Stockholm en fungerande marknad för låg- och mellanprishotell som 
borde kunna utvecklas. Inte minst om den storskaliga upplevelse- och 
evenemangsverksamheten utvecklas i enlighet med våra ambitioner. Det skulle 
leda till en ökad efterfrågan i detta marknadssegment. Det finns också mindre 
attraktiva lägen, lämpliga för exploatering, som inte är attraktiva för andra typer 
av hotelletableringar, men som kan vara attraktiva för låg- och mellanprishotell. 

 
 
 
 
 
 
 



  

 
    Tillhör § 8, bilaga B2 
 
      Marknämnden 2006-11-16 
 
    Tillhör ärende nr 8 
 
    Hotellsituationen 
 
    Åsa Romson (mp) 
    Torkel Tigerschiöld (mp) 
    Ann-Marie Strömberg (-) 
 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Hotellgruppen bör även arbeta aktivt för att få fler Stockholmare att erbjuda enskilt 
boende i form av s k Bed&Breakfast. Det möjliggör både för fler att besöka och uppleva 
Stockholm och skapa större kontakter med stadens innevånare.  
 
 
 
 
 
 
 
 


